
بدون عنوان

شماره پرسش: ۳۵۴۹۴

تاریخ ارسال پرسش: ۲۰:۲۰:۰۶ ۱۴۰۲/۴/۱۰

متن پرسش

سلام استاد: من سوال ۳۵۴۷۷ رو پرسیده بودم. منظورتون رو متوجه نشدم. یعنی شما به نجات برادرم

امیدوارین یا منظورتون این بود که کاری براش نمیشه کرد؟ من خیلی ملتمسانه از شما سوال کردم

ولی جواب شما اینقدر کوتاه بود که نفهمیدم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ما انسانها بیش از این توانی نداریم ولی نباید هرگز از رحمت الهی مأیوس

باشیم. از آن طرف هم نباید از تقدیرات الهی که هر کدام بر اساس مصلحتی است، غفلت کنیم. موفق

باشید


